
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 242
Vil ministeren oplyse, hvor mange danskere der er blevet beskattet af ejendom, som de 
allerede har afhændet i lyset af artiklen ”Trods flere nødråb opkræves Anette skat for en 
bolig, hun ikke ejer: ”Tilliden er helt væk””, dr.dk, den 18. januar 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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